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Ποτέ μην λες, «Θα το κάνω αύριο»
Ορθοδοξία και Ορθοπραξία / Ορθόδοξη πίστη

Γέροντα δεν έχουμε πολύ διάθεση για να προσευχηθούμε. Όλο το αναβάλλουμε για 
αύριο, μεθαύριο έχουμε μία δουλειά, ίσως την άλλη εβδομάδα λέμε…

-Αυτό είναι ένας πειρασμός. Ποτέ μην λες «Θα το κάνω αύριο» επειδή το 
δευτερόλεπτο που ζούμε, εκείνο είναι δικό μας.
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Το επόμενο δευτερόλεπτο, το επόμενο λεπτό δεν είναι δικά μας, δεν ξέρουμε εάν 
θα το προλάβουμε, αφού ο άνθρωπος είναι ”ωσεί χόρτος” όπως λεει ο ψαλμωδός 
«Άνθρωπος ωσεί χόρτος αι ημέραι αυτού, ωσεί άνθος του αγρού ούτως εξανθήσει».

Δεν μπορούμε να πούμε ”άσε θα το κάνω εγώ άλλη μέρα”. Αυτό που πρέπει να 
πούμε είναι:

«Εάν θέλει ο Θεός, να με βοηθήσει να φτάσω αύριο στην εκκλησία για να 
εξομολογηθώ και ν’ ακούσω προσεχτικά τι θα μου πει ο πνευματικός μου, επειδή 
αυτός έχει την χάρη του Αγ.Πνεύματος και πρέπει να κάνω ότι με συμβουλεύσει 
για να μπω στην Βασιλεία των Ουρανών»

Χωρίς την εξομολόγηση δεν μπορούμε να μπούμε στην Βασιλεία του Θεού.

Ευλόγησε όπως, με την ευλογία του αρχιερέως ο ιερέας να γίνεται πνευματικός, 
και ότι αυτός λέει αυτό κάνει ο Θεός. Βλέπετε;

Ο Θεός δεν έβαλε έναν άγγελο για πνευματικό αλλά έναν άνθρωπο, για να μπορούν 
οι άνθρωποι να εξομολογούνται με ειλικρίνεια.

Αν δεν εξομολογηθείς με ειλικρίνεια δεν θα λάβεις άφεση αμαρτιών.

Πρέπει να είσαι ειλικρινής.

Το έλεος του Θεού ει μεθ’ ημών.
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